



Excelling at RACE Bundle Offer – Full Conditions

Effective Period: Offer valid until **December 31, 2025**

Eligibility

- Available to **new CPRS members** or individuals whose membership has lapsed for **three (3) months or longer**.
- All new members must first be **approved by CPRS** in accordance with national membership guidelines.

Purchase Conditions

- All bundled elements (membership, learning series, APR application, as applicable) must be **purchased at the same time**.
- Payment must be made in full by **credit card** at the time of purchase or received by **December 31, 2025**. Pricing subject to change in 2026.

Savings Included

- **\$150 discount** on the Excelling at RACE learning series.
- **\$50 new membership fee waived**.

APR Application Requirements

- APR application must be submitted for the **December 1, 2025 deadline**.
- Applicants are required to review the full APR criteria prior to applying:
[CPRS APR Criteria](#)

Refund Policy

- If an APR application is **unsuccessful**, the applicant may choose to continue with the Excelling at RACE learning series and request the standard partial refund of the Accreditation Fee
- Refund requests must be received no later than **January 31, 2026**.

Important Notes

- The Excelling at RACE learning series is **not a requirement** of the APR cohort program.
- The learning series is **not considered a preparatory course or baseline requirement** for passing the APR accreditation process.
- The program is currently offered in **English only**, with plans for a French version in early 2026.

Contact

For questions, please contact:

CPRS Membership Services

 membership@cprs.ca

Liste complète des conditions

Offre de cours complet l'excellence avec RACE – Liste complète des conditions

Période d'effet : Offre valide jusqu'au **31 décembre 2025**.

Admissibilité

- Disponible pour les **nouveaux membres de la SCRP** ou les membres dont l'adhésion est échue **depuis trois (3) mois ou plus**.
- Toutes les demandes de nouveaux membres doivent d'abord être **approuvées par la SCRP** conformément aux lignes directrices nationales d'adhésion.

Conditions d'achat

- Tous les éléments regroupés (adhésion, série de formation, demande d'ARP, le cas échéant) doivent être **achetés en même temps**.
- Le paiement complet doit être fait par carte de crédit au moment de l'achat ou reçu au plus tard le **31 décembre 2025**. Les prix sont sujets à changement en 2026.

Rabais compris

- **150 \$ de rabais** sur la série de formation l'excellence avec RACE.
- **Frais d'adhésion de 50 \$ éliminés**.

Exigences de la demande d'inscription à l'ARP

- La demande d'inscription à l'ARP doit être présentée avant la **date limite du 1^{er} décembre 2025**.
- Les candidats sont tenus de consulter la liste complète des critères d'admission à l'ARP avant de présenter leur demande :
- [Critères de la SCRP pour l'ARP](#)

Politique de remboursement

Si une demande d'APR est refusée, le candidat peut choisir de poursuivre la série de formation **Excelling at RACE** et de demander le remboursement partiel standard des frais d'accréditation.

Les demandes de remboursement doivent être reçues au plus tard le **31 janvier 2026**.

Notes importantes

- La série de formation l'excellence avec RACE **n'est pas un prérequis** en vue du programme de la cohorte ARP 2026.
- La série de formation **n'est pas considérée comme un cours préparatoire ou comme une exigence de base** en vue de franchir le processus d'agrément ARP.
- Le programme est présentement offert en **anglais seulement**. Une version française est prévue pour le début 2026.

Personne à rejoindre

Pour toute question, adressez-vous à :

Services aux membres de la SCRP

 membership@cprs.ca